
Protokół Nr XIV/19 

z XIV sesji VIII kadencji Rady Gminy Dywity odbytej w dniu 19 grudnia 2019 r.  

 w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Dywitach. 

 

Początek posiedzenia    - godz. 13:30 

Zakończenie     - godz. 16:00 

Lista obecności radnych   - zał. nr 1 

Lista pozostałych uczestników    - zał. nr 2 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Dywity p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak otworzyła XIV sesję 

Rady Gminy Dywity. Przywitała przybyłych na spotkanie p. Daniela Zadwornego – Wójta,  

p. Waldemara Szydlika – Sekretarza Gminy, p. Teresę Kuptel – Skarbnika Gminy, p. 

Antoniego Nikila  – Delegata Warmińsko Mazurskiej Izby Rolniczej, sołtysów oraz 

mieszkańców gminy. Zgodnie z listą obecności stwierdziła quorum zdolne do podejmowania 

prawomocnych uchwał. Na stan 14 radnych ustawowego składu Rady w chwili otwarcia na 

sali znajdowało się 14 radnych. Lista obecności stanowi zał. nr 1 - 2 do protokołu.  

 

Przewodnicząca odczytała porządek sesji i poprosiła o wnoszenie ewentualnych wniosków. 

Brak wniosków 

 

W związku z powyższym porządek obrad był następujący: 

1. Otwarcie i ustalenie porządku sesji.  

2. Przyjęcie protokołu z XIII sesji Rady Gminy Dywity. 

3. Informacja Wójta z pracy między sesjami. 

4. Interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 

5. Uchwała w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dywity  na 

lata 2020 – 2027. 

6. Uchwała w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Dywity na 2020 r. 

7. Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Dywity  na lata 2019 – 2026. 

8. Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany w budżecie Gminy Dywity na 2019 r. 

9. Uchwała w sprawie ustalenia wydatków, które nie wygasają z końcem roku 2019. 

10. Uchwała w sprawie zwolnień z podatku od nieruchomości budynków mieszkalnych lub 

ich części, w których zastosowano ekologiczne źródło ciepła. 

11.  Uchwała w sprawie zmiany Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego 

wsi Brąswałd. 

12.  Uchwała w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Dywity, w 

roku szkolnym 2019/2020. 

13.  Uchwała w sprawie zatwierdzenia Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na 2020 

rok. 

14.  Uchwała w sprawie uchwalenia Rocznego programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 

kwietnia 2003r.  o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie. 

15.  Uchwała stanowiska Rady Gminy w sprawie nowych regulacji w zakresie strefy 



płatnego parkowania w Olsztynie.   

16. Sprawy różne. 

17. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. 2. Przyjęcie protokołu z XIII sesji Rady Gminy Dywity. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – Czy są uwagi lub pytania do 

protokołu? 

Brak uwag/pytań. 

p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – kto jest za przyjęciem protokołu 

z XIII sesji Rady Gminy Dywity – bez czytania? 

Na sali znajdowało się 14 radnych. 

Za przyjęciem  - 14 radnych 

Przeciw   - 0 

Wstrzymało się - 0 

Za podjęciem zagłosowało - 14 radnych (tj. Renata Kaszubska, Tadeusz Bielicki, Sabina 

Robak, Bogusława Kamińska, Bogumiła Brewka, Magdalena Kilkowska, Krzysztof Kulas, 

Dorota Pszczoła, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Urszula Derlacz, Janusz Jędrzejewski, 

Danuta Kryszałowicz, Zbigniew Glezman, Anna Sadrina - Ostrowska ) 

Protokół Nr XIII/19 z sesji Rady Gminy Dywity z dnia 28-11-2019 r. został przyjęty. 

 

Ad. 3. Informacja Wójta z pracy między sesjami. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – oddaje głos P. Wójtowi  

- p. Wójt Daniel Zadworny przedstawił informację w sprawie pracy między sesjami okresie 

od 28 listopada 2019r. do 19 grudnia 2019r. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania do informacji? 

- M. Kilkowska – podczas ostatniej komisji zadałam pytanie odnośnie transportu, czy linie 

112 i 108 są skrócone do ul. Reymonta, dostałam wymijającą i nie precyzyjną informację, że 

negocjacje nie są jeszcze skończone, po czym w trakcie trwania komisji pojawiła się 

informacja na FB, prośba o informownie Radnych na bieżąco . 

- p. Wójt Daniel Zadworny – dokładnie tak było jak Pani Radna powiedziała, jednak jak 

wróciłem do pokoju z w trakcie komisji okazało się że ZDIT nalega o podpisanie 

porozumienia, dlatego ani P. Sekretarz ani P. Skarbnik nie wiedzieli że taki porozumienie 

zostało podpisane. Porozumienie nie rościło żadnych konsekwencji finansowych jeżeli tak by 

było nie podpisałbym takiego Porozumienia bez konsultacji z Państwem. Nikt nie działał w 

złej wierze, aby kogoś pozbawić informacji. 

- M. Kilkowska – czy gmina planuje prowadzić dalsze negocjacje o przywrócenie kursów 

linii 108 i 112 do dworca? a o sposobie rozwiązywania Radni byli informowani na bieżąco. 

- p. Wójt Daniel Zadworny –  my nie uważamy sprawy za zamkniętej i będziemy nadal 

przekonywali miasto Olsztyn o to aby wydłużyć linie do dworca, na razie nie mogę nic 

obiecać na co nie mam wpływu. 



- R. Kaszubska - prośba o zwrócenie szczególnej uwagi przy układaniu rozkładu jazdy, aby 

mieszkańcy dojeżdżający liniami 108 i 112 mieli jak najkrótszy czas oczekiwania na 

przesiadkę. 

- p. Wójt Daniel Zadworny –  ja mogę zadeklarować z mojej strony że przed wejściem zmian 

w rozkładzie zostaną one omówione na jednej z Komisji. 

 - M. Kilkowska –  prośba o zwrócenie się z wnioskiem do miasta Olsztyn, aby przystanki po 

lewej stronie ul. Jagielońskiej (jadąc do Olsztyna) zostały wyposażone w wiaty przystankowe. 

- p. Wójt Daniel Zadworny –   to jest słuszny wniosek i z takim wnioskiem zwrócimy się do 

miasta Olsztyna. 

- p. Antoni Nikiel – złożył życzenia świąteczne i Nowo Roczne.  

Ad. 4. Interpelacje, wnioski i zapytania radnych.  

Brak wniosków 

 

Ad. 5. Uchwała w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dywity 

na lata 2020 – 2027. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – proszę p. Skarbnik o 

przedstawienie uchwały. 

- p. Teresa Kuptel – Skarbnik – omówiła uchwałę. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania? 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – Proszę o opinię komisję budżetu w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dywity na lata 2020 – 2027. 

- p. Urszula Derlacz – Komisja budżetu pozytywnie opiniuje Uchwałę.         

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dywity na lata 2020 – 2027, poddaję pod 

głosowanie. 

Na sali znajdowało się 14 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 14 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0 

Za podjęciem zagłosowało - 14 radnych (tj. Renata Kaszubska, Tadeusz Bielicki, Sabina 

Robak, Bogusława Kamińska, Bogumiła Brewka, Magdalena Kilkowska, Krzysztof Kulas, 

Dorota Pszczoła, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Urszula Derlacz, Janusz Jędrzejewski, 

Danuta Kryszałowicz, Zbigniew Glezman, Anna Sadrina - Ostrowska ) 

Uchwała w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dywity  na 

lata 2020 – 2027 została podjęta i zarejestrowana pod Nr XIV/140/19 – stanowi zał. nr 3 

do protokołu. 

 

Ad. 6. Uchwała w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Dywity na 2020 r. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – proszę p. Skarbnik o 

przedstawienie uchwały. 

- p. Teresa Kuptel – Skarbnik – omówiła uchwałę 



- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania? 

Brak pytań. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – Proszę o opinię komisję budżetu w sprawie uchwalenia  

budżetu Gminy Dywity na 2020 r. 

- p. Urszula Derlacz – Komisja budżetu pozytywnie opiniuje Uchwałę.         

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – Uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Dywity 

na 2020 r. poddaję pod głosowanie. 

Na sali znajdowało się 14 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 14 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0 

Za podjęciem zagłosowało - 14 radnych (tj. Renata Kaszubska, Tadeusz Bielicki, Sabina 

Robak, Bogusława Kamińska, Bogumiła Brewka, Magdalena Kilkowska, Krzysztof Kulas, 

Dorota Pszczoła, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Urszula Derlacz, Janusz Jędrzejewski, 

Danuta Kryszałowicz, Zbigniew Glezman, Anna Sadrina - Ostrowska ) 

 

Uchwała w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Dywity na  

2020 r. została podjęta i zarejestrowana pod Nr XIV/141/19 – stanowi zał. nr 4 do 

protokołu. 

 

Ad. 7. Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany w Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Dywity na lata 2019 – 2026. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – proszę p. Skarbnik o 

przedstawienie uchwały. 

- p. Teresa Kuptel – Skarbnik – omówiła uchwałę. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania? 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – Proszę o opinię komisję budżetu w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dywity na lata 2019 – 2026. 

- p. Urszula Derlacz – Komisja budżetu pozytywnie opiniuje Uchwałę.         

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dywity na lata 2019 – 20267, poddaję pod 

głosowanie. 

Na sali znajdowało się 14 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 14 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0 

Za podjęciem zagłosowało - 14 radnych (tj. Renata Kaszubska, Tadeusz Bielicki, Sabina 

Robak, Bogusława Kamińska, Bogumiła Brewka, Magdalena Kilkowska, Krzysztof Kulas, 

Dorota Pszczoła, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Urszula Derlacz, Janusz Jędrzejewski, 



Danuta Kryszałowicz, Zbigniew Glezman, Anna Sadrina - Ostrowska ) 

Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany w  Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Dywity  na lata 2019 – 2026 została podjęta i zarejestrowana pod Nr XIV/142/19 – 

stanowi zał. nr 5 do protokołu. 

 

Ad. 8. Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany w budżecie Gminy Dywity na 2019 r. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – proszę p. Skarbnik o 

przedstawienie uchwały. 

- p. Teresa Kuptel – Skarbnik – omówiła uchwałę 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania? 

Brak pytań. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – Proszę o opinię komisję budżetu w sprawie uchwalenia  

zmiany budżetu Gminy Dywity na 2019r. 

- p. Urszula Derlacz – Komisja budżetu pozytywnie opiniuje Uchwałę.         

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – Uchwałę w sprawie uchwalenia zmiany budżetu Gminy 

Dywity na 2019 r. poddaję pod głosowanie. 

Na sali znajdowało się 14 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 14 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0 

Za podjęciem zagłosowało - 14 radnych (tj. Renata Kaszubska, Tadeusz Bielicki, Sabina 

Robak, Bogusława Kamińska, Bogumiła Brewka, Magdalena Kilkowska, Krzysztof Kulas, 

Dorota Pszczoła, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Urszula Derlacz, Janusz Jędrzejewski, 

Danuta Kryszałowicz, Zbigniew Glezman, Anna Sadrina - Ostrowska ) 

 

Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany budżetu Gminy Dywity na  

2020 r. została podjęta i zarejestrowana pod Nr XIV/143/19 – stanowi zał. nr 6 do 

protokołu. 

 

Ad. 9. Uchwała w sprawie ustalenia wydatków, które nie wygasają z końcem roku 2019. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – proszę p. Skarbnik o 

przedstawienie uchwały. 

- p. Teresa Kuptel – Skarbnik – omówiła uchwałę 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania? 

Brak pytań. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – Proszę o opinię komisję budżetu w sprawie ustalenia 

wydatków, które nie wygasają z końcem roku 2019. 

- p. Urszula Derlacz – Komisja budżetu pozytywnie opiniuje Uchwałę.         

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – Uchwałę w sprawie ustalenia wydatków, które nie 



wygasają z końcem roku 2019 poddaję pod głosowanie. 

Na sali znajdowało się 14 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 14 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0 

Za podjęciem zagłosowało - 14 radnych (tj. Renata Kaszubska, Tadeusz Bielicki, Sabina 

Robak, Bogusława Kamińska, Bogumiła Brewka, Magdalena Kilkowska, Krzysztof Kulas, 

Dorota Pszczoła, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Urszula Derlacz, Janusz Jędrzejewski, 

Danuta Kryszałowicz, Zbigniew Glezman, Anna Sadrina - Ostrowska ) 

 

Uchwała w sprawie ustalenia wydatków, które nie wygasają z końcem roku 2019. 

została podjęta i zarejestrowana pod Nr XIV/144/19 – stanowi zał. nr 7 do protokołu. 

 

Ad. 10. Uchwała w sprawie zwolnień z podatku od nieruchomości budynków 

mieszkalnych lub ich części, w których zastosowano ekologiczne źródło ciepła. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – projekt uchwały był omawiany 

na Komisjach  

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania? 

p. D. Kryszałowicz – zgłaszałam swoje wątpliwości podczas komisji i chciałam powiedzieć 

że ja tej uchwały nie poprę, ponieważ w naszej gminie jest nierówny dostęp do ekologicznych 

źródeł ciepła szczególnie jeżeli chodzi o gaz.  

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – proszę o opinię komisji 

wiodącej. 

- p. Urszula Derlacz – odczytała uzasadnienie do uchwały oraz  

Komisja budżetu pozytywnie opiniuje Uchwałę.         

- p. Z. Glezman – proszę o komisję budżetu o precyzyjną informację czego dotyczy 

dokładnie. 

- p. A. Kościńska – w par. 2 jest zapis który zwalnia tylko budynki mieszkalne a nie gruntu. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – Uchwała w sprawie zwolnień z 

podatku od nieruchomości budynków mieszkalnych lub ich części, w których zastosowano 

ekologiczne źródło ciepła poddaję pod głosowanie. 

Na sali znajdowało się 14 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych          - 10 

Za podjęciem zagłosowało - 10 radnych (tj. Renata Kaszubska, Tadeusz Bielicki, Sabina 

Robak, Bogumiła Brewka, Magdalena Kilkowska, Dorota Pszczoła, Agnieszka Sakowska-

Hrywniak, Urszula Derlacz, Janusz Jędrzejewski, Anna Sadrina - Ostrowska ) 

Przeciw Uchwale zagłosowało – 3 radnych (tj. Krzysztof Kulas, Danuta Kryszałowicz, 

Bogusława Kamińska) 

wstrzymało się od głosu  - 1 radny (tj. Zbigniew Glezman) 

 



Uchwała w sprawie zwolnień z podatku od nieruchomości budynków mieszkalnych lub 

ich części, w których zastosowano ekologiczne źródło ciepła podjęta i zarejestrowana 

pod Nr XIV/145/19 – stanowi zał. nr 8 do protokołu. 

 

Ad. 11. Uchwała w sprawie zmiany Miejscowego Planu Zagospodarowania 

Przestrzennego wsi Brąswałd. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – Czy ktoś ma pytania? 

Brak pytań. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – odczytała uzasadnienie uchwały. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – proszę o opinię komisji 

wiodącej. 

- p. K. Kulas – Komisja Inwestycji opiniuje pozytywnie uchwałę. 

 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – Uchwała w sprawie zmiany 

Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego wsi Brąswałd poddaję pod 

głosowanie. 

Na sali znajdowało się 14 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 14 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0 

Za podjęciem zagłosowało - 14 radnych (tj. Renata Kaszubska, Tadeusz Bielicki, Sabina 

Robak, Bogusława Kamińska, Bogumiła Brewka, Magdalena Kilkowska, Krzysztof Kulas, 

Dorota Pszczoła, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Urszula Derlacz, Janusz Jędrzejewski, 

Danuta Kryszałowicz, Zbigniew Glezman, Anna Sadrina - Ostrowska ) 

 

Uchwała w sprawie zmiany Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego wsi 

Brąswałd została podjęta i zarejestrowana pod Nr XIV/146/19 – stanowi zał. nr 9 do 

protokołu. 

 

Ad. 12. Uchwała w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Dywity, 

w roku szkolnym 2019/2020. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – projekt tej uchwały omawiany 

był na Komisjach Rady Gminy Dywity. Czy są pytania? 

Brak pytań. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – proszę o opinię komisji 

wiodącej. 

- p. U. Derlacz – Komisja Budżetu opiniuje pozytywnie uchwałę. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – Uchwałę w sprawie określenia 

średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Dywity, w roku szkolnym 2019/2020 poddaje pod 

głosowanie. 

 

Na sali znajdowało się 14 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 14 



przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0 

Za podjęciem zagłosowało - 14 radnych (tj. Renata Kaszubska, Tadeusz Bielicki, Sabina 

Robak, Bogusława Kamińska, Bogumiła Brewka, Magdalena Kilkowska, Krzysztof Kulas, 

Dorota Pszczoła, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Urszula Derlacz, Janusz Jędrzejewski, 

Danuta Kryszałowicz, Zbigniew Glezman, Anna Sadrina - Ostrowska ) 

 

Uchwała w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Dywity, w roku 

szkolnym 2019/2020 została podjęta i zarejestrowana pod Nr XIV/147/19 – stanowi zał. 

Nr 10 do protokołu. 

 

Ad. 13. Uchwała w sprawie zatwierdzenia Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na 2020 rok. 

 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – projekt tej uchwały omawiany 

był na Komisjach  Rady Gminy Dywity.  

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – Czy ktoś ma pytania? 

Brak pytań. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – proszę o opinię komisji 

wiodącej. 

- p. S. Robak  – Komisja Społeczna opiniuje pozytywnie uchwałę. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – Uchwała w sprawie 

zatwierdzenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

i Przeciwdziałania Narkomanii na 2020 rok poddaje pod głosowanie. 

 

Na sali znajdowało się 14 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 14 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0 

Za podjęciem zagłosowało - 14 radnych (tj. Renata Kaszubska, Tadeusz Bielicki, Sabina 

Robak, Bogusława Kamińska, Bogumiła Brewka, Magdalena Kilkowska, Krzysztof Kulas, 

Dorota Pszczoła, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Urszula Derlacz, Janusz Jędrzejewski, 

Danuta Kryszałowicz, Zbigniew Glezman, Anna Sadrina - Ostrowska ) 

 

Uchwała w sprawie zatwierdzenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na 2020 rok została podjęta 

i zarejestrowana pod Nr XIV/148/19 – stanowi zał. nr 11 do protokołu. 

 

 

Ad. 14. Uchwała w sprawie uchwalenia Rocznego programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 

kwietnia 2003r.  o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie. 



- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – projekt tej uchwały omawiany 

był na Komisjach Rady Gminy Dywity. Czy ktoś ma pytania? 

Brak pytań. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – proszę o opinię komisji 

wiodącej. 

- p. S.Robak – Komisja Społeczna opiniuje pozytywnie uchwałę. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – Uchwała w sprawie 

uchwalenia Rocznego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r.  o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie poddaję pod głosowanie. 

Na sali znajdowało się 14 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 14 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0 

Za podjęciem zagłosowało - 14 radnych (tj. Renata Kaszubska, Tadeusz Bielicki, Sabina 

Robak, Bogusława Kamińska, Bogumiła Brewka, Magdalena Kilkowska, Krzysztof Kulas, 

Dorota Pszczoła, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Urszula Derlacz, Janusz Jędrzejewski, 

Danuta Kryszałowicz, Zbigniew Glezman, Anna Sadrina - Ostrowska ) 

 

Uchwała w sprawie uchwalenia Rocznego programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 

kwietnia 2003r.  o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie została podjęta 

i zarejestrowana pod Nr XIV/149/19 – stanowi zał. nr 12 do protokołu. 

 

Ad. 14. Uchwała stanowiska Rady Gminy w sprawie nowych regulacji w zakresie strefy 

płatnego parkowania w Olsztynie.   

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – odczytała Stanowisko Rady 

Gminy Dywity. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – Czy ktoś ma pytania? 

Brak pytań. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – Uchwałę stanowiska Rady 

Gminy w sprawie nowych regulacji w zakresie strefy płatnego parkowania w Olsztynie 

wynagrodzenia poddaje pod głosowanie. 

Na sali znajdowało się 14 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 14 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0 

Za podjęciem zagłosowało - 14 radnych (tj. Renata Kaszubska, Tadeusz Bielicki, Sabina 

Robak, Bogusława Kamińska, Bogumiła Brewka, Magdalena Kilkowska, Krzysztof Kulas, 

Dorota Pszczoła, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Urszula Derlacz, Janusz Jędrzejewski, 

Danuta Kryszałowicz, Zbigniew Glezman, Anna Sadrina - Ostrowska ) 

 



Uchwała stanowiska Rady Gminy w sprawie nowych regulacji w zakresie strefy 

płatnego parkowania w Olsztynie została podjęta i zarejestrowana pod Nr XIV/150/19 – 

stanowi zał. nr 13 do protokołu. 

 

Ad. 15. Sprawy różne 

- p. Z. Glezman – prośba o przesunięcie pierwszej wizyty w ramach konkursu „ Czysta Wieś „ 

na marzec aby komisja mogła zobaczyć rzeczywisty ciąg zmian we wsi. Chodzi o chopkę na 

ul. Ługwałdzkiej i jest tam ograniczenie prędkości do 20km/h a nie ma odwołania tego znaku. 

Rodzina z Dywit ma problem z dostępem do wody a dokładnie brakiem ciśnienia.  

- p. M. Kilkowska –na drodze nr 1430N jest odcinek 1,5 km gdzie nie ma żadnego przejścia 

dla pieszych. Składam wniosek o to aby wypracować porozumienie z PSD w Olsztynie, w 

którym miejscu można byłoby takie przejście zrobić. 

 -p. B. Kamińska - Czy są już zakończone rozmowy o wydłużenie linii do Dobrego Miasta? 

- p. Wójt – nie mam informacji w tym temacie. 

- p. T. Bielicki - Czy można wystosować pismo do GDDKiA o przebudowanie  wysepki przy 

ul. Grzybowej w Dywitach? bo jest tam bardzo dużo zdarzeń drogowych. 

- p. Wójt - pisma już były wysyłane w tej sprawie w zeszłej kadencji i dostaliśmy odpowiedź 

że jest to zgodne z prawem, jeszcze raz zwrócimy się z pismem do zarządcy drogi. 

- p. Z. Glezman – chciałbym żeby zaproponować zmiany tego w taki sposób żeby poprawiło 

bezpieczeństwo. 

- p. M. Kilkowska – może zwrócić się do GDDKiA o przesunięcie znaku ograniczenia 

prędkości. 

- p. D. Kryszałowicz – zwracam się z prośbą  o pomoc w wyegzekwowaniu od  PSD o 

usunięcie pni po ściętych drzewach przy drodze Sętal-Spręcowo. 

- p. B. Brewka – chciałam podziękować kolegom i koleżankom radnym że w maju 

zagłosowaliście za tym aby naszej parafii przyznać środki i chciałam poinformować że po 7 

latach mamy chodnik. Jeszcze raz dziękuję. 

- p. A. Sakowska – Hrywniak – złożyła życzenia świąteczne. 

 

 

 

 

Przewodnicząca zamknęła XIV/19 sesję Rady Gminy Dywity. 

 

 

 

 

Protokołowała:       Przewodnicząca Rady 

 

 Iwona Baka                                 Agnieszka Sakowska-Hrywniak 

 

 


